
Az érettségiről is szó volt
N yíradony (HBN -  T. V.) -  A magyar ok

tatás jelenlegi helyzetéről és jövőjéről ta r
tott fórumot május 19-én Nyíradonyban 
Pokorni Zoltán, az Országgyűlés Oktatási Bi
zottságának alelnöke, aki Tasó László polgár- 
mester, országgyűlési képviselő meghívásá
ra érkezett a településre.

Az alelnök az érettségiről elmondta, hogy 
a kormányt, az Oktatási Minisztériumot jó 
előre figyelmeztették a szakértők, az érin
tettek, hogy rosszul szervezett, rosszul elő
készített az idei érettségi. Arra koncentrál
tak, mit tudnak tenni jövőre, 2006-tól, egy 
általuk remélt kormányváltást követően.

A résztvevők egy csoportja (Fotó: Tóth Vince)


